

Title (en)
Rigging for a sailing board.

Title (de)
Surfrigg.

Title (fr)
Gréement pour planche à voile.

Publication
EP 0196505 A1 19861008 (DE)

Application
EP 86103244 A 19860311

Priority
DE 3511540 A 19850329

Abstract (en)
To improve handling and produce an optimum sail profile, the rigging consists of a mast (3) and a sail (1) which is fastened to the mast (3) and is spread by a lower boom (15) located in the lower area and an upper boom (4) running essentially horizontally in the area of the top edge (6). The strengthening piece (14) is located in the area of the trailing edge (8), and the upper boom (4) and the lower boom (15) are each connected with one end to the mast (3) and with the other end to the strengthening piece (14) to form a closed frame. <IMAGE>

Abstract (de)
Zur besseren Handhabung und Erzeugung eines optimaleren Segelprofils wird ein Surfrigg vorgeschlagen, das aus einem Mast (3) und einem daran befestigten Segel (1) besteht, welches durch einen im unteren Bereich befindlichen unteren Baum (15) und ein im Bereich des Oberliekes (6) im wesentlichen horizontal verlaufenden oberen Baum (4) aufgespannt ist. Im Bereich des Achterliekes (8) befindet sich die Verstärkung (14) und der obere Baum (4) und der untere Baum (15) sind jeweils mit einem Ende mit dem Mast (3) und dem anderen Ende mit der Verstärkung (14) zu einem geschlossenen Rahmen verbunden.

IPC 1-7
B63B 35/82

IPC 8 full level
B63B 35/79 (2006.01)

CPC (source: EP)
B63H 8/40 (2020.02)

Citation (search report)
• [X] DE 7401019 U
• [A] DE 3208340 A1 19830915 - SCHROM WOLFRAM, et al
• [A] EP 0031074 A1 19810701 - SCHLIEBS HANS JOACHIM
• [A] WO 8500336 A1 19850131 - CARN ROZENN MICHELE FRANCOISE [FR], et al
• [A] DE 675594 C 19390512 - MATTHIAS KJARTANSSON

Designated contracting state (EPC)
DE FR IT NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0196505 A1 19861008; DE 3511540 A1 19861002

DOCDB simple family (application)
EP 86103244 A 19860311; DE 3511540 A 19850329